
RAZMIŠLJANJE UDELEŽENCEV SEMINARJA OK ZSMS

Več konkretnega dela
Od 26. do 28. oktobra je bil v

Portorožu tridnevni seminar
za predsednike osnovnih or-
ganizacij ZSMS, člane orga-
nov občinske konference
ZSMS, mentorje osnovnih or-
ganizacij ZSMS in predstav-
nike kolektivnih članov
ZSMS - družbenih organiza-
cij in društev. Seminar je po
programu za idejnopolitično
usposabljanje mladih v naši
občini pripravila občinska
konferenca ZSMS Ljubljana
Center. Udeleženci seminarja
so na plenarnih zasedanjih
izvedeli nekaj več o petih ak-
tualnih .temah (šesta konfe-
renca neuvrščenih v Havani,
ZSMS v sistemu socialistič-
nega samoupravljanja,
usmerjeno izobraževanje, reli-
gija v sodobnem svetu ter sta-
bilizacijska prizadevanja). Po-
leg tega je delo potekalo tudi
v skupinah.

Štiri mlade smo povprašali
po vtisih s seminarja, pred-
vsem pa nas je zanimalo, kako
bodo vse, kar so slišali, prene-
sli v svoje okolje - v osnovne
organizacije ZSMS.

Marjetka Kolman, osnovna
organizacija ZSMS v Sloveni-
jales trgovina TOZD-500: »Or-

ganizacijsko je seminar dobro
pripravljen, vendar mislim,
da bi morali mnogo več po-
zornosti nameniti osnovni or-
ganizaciji ZSMS, njeni vlogi v
naši družbi in odnosom zno-
traj nje. Za vse, ki delamo v

mladinskih organizacijah
ZSMS v združenem delu (in
najbrž tudi drugje) pa slej ko
prej ostaja vprašanje, kako
spodbuditi člane, da bi bili
dejavni v čim večjem številu v
vseh akcijah. Prav zato sta bili
dve uri, kolikof smo delali na
seminarju v skupinah prema-
lo, da bi prešli od površnega
razglabljanja h konkretnim
problemom. Resda ni recep-

tov za uspešno delo, pa ven-
dar bi bila že izmenjava izku-
šenj in mnenj, pozitivnih in
negativnih, dovolj koristna.

Po drugi strani pa nisem
najbolj navdušena nad takšni-
mi tridnevnimi seminarji. Ne-
mara bi bili bolj učinkoviti, če
bi se takole sestali večkrat za
kakšno popoldne ali ves dan
kar v Ljubljani. Predvsem pa
bi morali vabiti ne le predse-
dnike osnovnih organizacij
ZSMS, ampak tudi člane os-
novnih organizacij ZSMS, ali
vsaj v večjem številu, kot so
se zbrali tukaj.«

Rajko Lenarčič, član pred-
sedstva OK ZSMS: »Sodelo-
val sem pri organizaciji semi-
narja in seveda tudi prisluhnil
vsem temam, ki smo jih
obravnavali. Predvsem bi mo-
rali imeti na voljo
več časa za delo po skupinah.
Vse preveč je namreč še ve-
dno nerazčiščenih vprašanj,
kar zadeva vlogo mladinske
organizacije in prav s tega po-
dročja so udeleženci od semi-
narja pričakovali največ. Zdi
se mi tudi, da smo nekatere
teme obdelali preširoko. Veči-
na jih je namreč šesto konfe-
renco neuvrščenih v Havani

spremljala dovolj natančno že
v dnevnem časopisju ali kako
drugače. Tudi o religiji smo že
precej slišali. Najbolj aktual-
na tema je bila po mojem
mnenju tista o usmerjenem
izobraževanju. Vlogo mladin-
ske organizacije v naši družbi
pa bi morali poleg tega, da
smo o njej precej slišali na
plenarnem zasedanju, obdela-
ti tudi v skupinah.«

Milan Knez, član predsed-
stva OK ZSMS: »Vsekakor so
taki seminarji le ena izmed
oblik idejnopolitičnega uspo-
sabljanja mladih in še zdaleč
ne edina. V bodoče bomo mo-
rali v okviru seminarjev po-
skrbeti, da bo več dela po sku-
pinah. Sam sem vodil eno
izmed delovnih skupin. V raz-
pravi so se mladi zlasti ubada-

li s problemom, kako organi-
zirati delo v mladinski organi-
zaciji, da bo ta čim bolje dela-
la. Premalo pa je bilo slišati o
tem, kako se pravzaprav mla-

di vključujemo v razna po-
dročja v našem okolju, kako
sodelujemo, denimo, pri pri-
pravi planov razvoja, v delu
delegacij, saj vemo, da je pre-
cejšnje število mladih delega-
tov. Skratka, premalo $e zave-
damo številnih možnosti, ki
jih vendarle imamo in prek
katerih bi lahko bolj kot do-
slej utrdili vlogo mladinske
organizacije v naši družbi. Si-
cer pa je seminar uspel in spet
se je pokazalo, da mladi potre-
bujemo tudi takšne oblike
idejnopolitičnega usposablja-
nja.«

Zlatka Ernst, osnovna or-
ganizacija ZSMS Tehno
union: »Kljub temu, da je bil

seminar sicer dobro priprav-
ljen, pa sem pogrešala več de-
la po skupinah. Polega tega so
bile te prevelike. Z delom
mladih v združenem delu v
resnici ne moremo biti ravno
zadovoljni, in podobno velja
tudi za delovanje mladih v
Ljubljani v marsikaterem
drugem okolju. Zato bi se mo-
rali malce bolj natančno lotiti
vzrokov za takšno stanje. Na
osnovi dobrih izkušenj neka-
terih osnovnih organizacij
ZSMS pa bi se lahko morda
kaj naučili tam, kjer ne delajo
ali vsaj ne, kot bi bilo treba.
Kakorkoli, teme za seminar
so izbrali posrečeno, pa tudi
predavatelji so se zelo potru-
dili.«
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